
 

 

 

 
 
 
'Gooi frituurvet niet weg in de gootsteen'  
 
De feestdagen zijn achter de rug. Miljoenen oliebollen zijn gebakken en zijn opgegeten. Deze vrolijke dagen 
hebben hun keerzijde. Namelijk: heel veel oliebollenvet, frituurvet en bakolie belanden heel vaak in het riool. 
Dat leidt tot verstoppingen in het riool. Het ontstoppen van het riool kost de bewoners en de gemeente veel 
geld. Tevens is het niet goed voor het milieu.  
 
De fracties van PvdA en PvdD willen dat het frituurvet en restjes bakolie hergebruik worden en niet in het riool 
worden weggegooid. 
Men kan van deze vetten heel eenvoudig biobrandstof maken. Heel veel Utrechters weten ook niet waar ze 
het frituurvet in kunnen leveren. Daarom hebben PvdA en PvdD de volgende vragen aan het college.  
 

1. Er is onvoldoende informatie beschikbaar hoe het college omgaat met frituurvet en bakolie. Op de 
gemeentelijke website staat bijna geen informatie. Er zijn veel vragen over de inzamelpunten. Hebben 
wij deze punten zo ja waar en hoeveel? En weten de bewoners ook waar de inzamelpunten zijn? Is 
het college bereid om via een raadsbrief de raad te informeren hoe het college omgaat met frituurvet 
en bakolie? Zo nee waarom niet? 
 

2. Is het college het met PvdA en PvdD eens dat het hergebruik van frituurvet goed en duurzaam is voor 
het milieu? Zo ja wat doet het college om dit te bevorderen? 
 

3. Vindt het college dat er in Utrecht voldoende inzamelpunten zijn? Zo nee is het college bereid om in 
overleg met wijkbewoners, sportclubs, supermarkten ondernemers het aantal inzamelpunten uit te 
breiden? Zo nee, waarom niet? 
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